



# 香港草地滾球總會 Hong Kong Lawn Bowls Association

會長：張旭峯  
President :  
Vincent Cheung

副會長(發展)：郭新煒  
Vice President  
(Development) :  
Warren Kwok

副會長(聯賽)：梁卓雄  
Vice President  
(National League) :  
Cyril Leung

副會長(公開賽)：郭德和  
Vice President  
(National Championships) :  
Walter Kwok

副會長(國際事務)：劉曉昂  
Vice President  
(International) :  
Heron Lau

副會長(技術)：林志堅  
Vice President  
(Technical) :  
Claudius Lam

義務秘書：薛冠美  
Hon. Secretary :  
Sandy Sit

助理義務秘書：李國明  
Asst. Hon. Secretary :  
Derek Lee

義務司庫：王銳富  
Hon. Treasurer :  
Mike Worth

名譽法律顧問：蔡克剛  
Hon. Legal Advisor :  
Herbert Tsoi

## MEMORANDUM 備忘

TO: All Bowls Convenors 致: 各球會召集人  
FROM: Claudius Lam 自: 林志堅  
DATE: 17 December, 2014 日期: 2014年12月17日  
SUBJECT: Protective Undergarment 主題: 保護性內衣

We received enquiries about the wearing of protective undergarment during games under the Hong Kong Lawn Bowls Association and here is the rules for it:

For shirt: If undergarments are worn, the colour of the sleeve must be white or of the same main colour as the shirt.

For shorts – if undershorts or tights are worn, they must be white or of the same main colour as the shorts.

Any player not follow such arrangement will be treated as violating rule 1.2 Dress of Players in the HKLBA Bye-Law Version 15 and penalties will apply.

This will take effect immediately and will be updated to a future version of the bye-laws.

(Follow by Chinese version)

香港草地滾球總會近日接到關於在總會賽事中穿著「保護性內衣」的查詢，以下為相關的規則：

上衣：假如球員穿著保護性內衣，其衣袖的顏色必須為白色或與球衣的主要顏色相同

短褲：假如球員穿著保護性短褲或緊身褲，其顏色必須為白色或與球褲的主要顏色相同

任何球員不遵守此安排將被視為違反香港草地滾球總會附例 15 規條 1.2 有關球員衣著的規定，亦會根據此規則受懲處。

此規則立即生效，並會包含在日後的修正版附例中。

On behalf of  
The Hong Kong Lawn Bowls Association

Claudius Lam  
Vice President – Technical

